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Geachte Minister 

 

Als een bevlogen beheerder wil ik bezwaar maken tegen het sluiten van de jacht op het Haas en de 
Konijn. Als opgeleide beheerder breng ik heel wat uren door in het veld. Dit doe ik vanaf mijn jeugd 
jaren. Hier zijn wij als kind mee opgegroeid. Het is van vader op zoon doorgegeven. Het zit in ons 
DNA. Zoals er meer in ons DNA zit wat wij alleen zelf soms niet meer weten. In ieder mens schuilt een 
jager ( Er is een corona pandemie op komst en er komt een lockdown en massaal gaan wij op jacht 
om de winkels te plunderen ja en waar gaan we op jagen ja zeker WC papier.) Ja dat is ons DNA. Door 
veel in het veld te zijn monitoren we de wildstand continu. Doordat je als beheerder veel in het veld 
bent bouw je ook een goede en vertrouwde verstandhouding op met de boeren, grondgebruikers en 
tbo,s. Soms voel ik mij meer een sociaalwerker dan een beheerder. Dit ook omdat de boeren, 
grondgebruikers tbo,s zorgen hebben over de regelgevingen. Zoals ik al eerder aangaf ben ik veel in 
het veld, Hier wordt jaarlijks het wild geteld. Deze gegevens worden geregistreerd. Hieruit blijkt dat 
ik mij totaal niet kan vinden in het beeld dat wordt geschetst dat het slecht gaat met het haas. Ik en 
geen een van de boeren en grondgebruikers in mijn veld hebben nog nooit een persoon in levende 
lijve waargenomen van het SOVON die een hazen telling heeft gehouden in mijn veld. Er is een goede 
stand van het wild. Mede hierdoor wordt er jaarlijks op een verantwoorde manier geoogst, hierbij 
worden diverse mensen uitgenodigd om mee te gaan. Hierbij moet u denken aan studenten die een 
onderzoek doen. Misschien bij u wel bekend is Martijn Weterings van het WUR. Onder leiding van 
Martijn Weterings heeft een student onderzoek gedaan in het veld. Op het effect van roofdieren op 
het gedrag van hazen. Aan deze verzoeken van onderzoekers en studenten moeten we toch gehoor  
blijven geven. Wat is er nou mooier dan even door het veld heen te STRUNNEN zo als ze dat hier in 
Groningen zeggen. Je ziet altijd iets. En het maakt niet uit in welke periode van het jaar je in het veld 
bent er is altijd iets te zien. Van het snijden van het riet voor de eenden korven, Predatie beheer, 
plaatsen van eenden korven, te veel om op te noemen. Terwijl ik nu dit schrijf had ik in het veld 
willen zijn. Ja het is voorjaar een van de mooiste periodes van het jaar om in het veld te zijn. Als 
beheerder ben je een verlengstuk voor de boeren en TBO,s . Door de goede samenwerking  ben je 
een verlengstuk. Je neemt waar en overlegd. Ja en dat doe ik allemaal vrijwillig Als dit wegvalt zijn er 
alleen maar verliezers. Als minister neemt u besluiten. Maar voor u hier een besluit over neemt, denk 
dan wel goed na over deze zeer grote groep vrijwilligers die dit allemaal belangeloos doen. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Jaap Borger 

 


